
Conclusies van de Coördinatie Commissie voor Europese 
Integratie- en Associatieproblemen dd. 1 1 januari 1977 

De Coördinatie Commissie heeft op 1 1 januari 1977 de vol
gende onderwerpen behandeld: 

1 . 1 . Visserijbeleid 
1 . 2 . Portugal 
1 . 3 . Mashrak/ïsrael 
1 . 4 . Griekenland 
1 . 5 * Japan 
1 . 6 . C.ï.E.S. 
1 . 7 . Euro-Arabische Dialoog 
1 . 8 . A.C.S. - L.G.O. 
1 . 9 . Regionaal Fonds 
1 . 1 0 . J.E.T. 
2 . Samenwerking in de Europese vlie^tuigbouwindustrie 
3 . Diversen 
De Coördinatie Commissie vestigt de bijzondere aandacht 
van de R.E.Z. op de conclusies over het visserijbeleid 
( 1 . 1 . ) , Portugal'(.1.2.) en de C.I.E.S. ( 1 . 6 . ) » 

Aan de R.E.Z. wordt verder in overv/eging gegeven met de, 
conclusies akkoord te gaan. 

Algemene Raad van 18 januari 1977 

Visserijbeleid 

Toen over Commissievoorstellen met een interimregeling 
voor één jaar in de Raad geen overeenstemming mogelijk 
bleek, is - eveneens zonder succes - geprobeerd een 
n o S tijdelijker regeling tot stand te brengen. 

Het technisch overleg in Brussel duurt nog voort. 

Op 13 januari zal over de resultaten van het 
technisch overleg in Brussel zo nodig nog in
terdepartementaal overleg ter voorbereiding-
van de R.E.Z. plaatsvinden. 

De Minister van Landbouw zal de zitting van 
de Raad van 18 januari bijwonen. 

Tsrzake van de indiening en parlementaire be
handeling van de wetgeving i.v.m. de 200 mijls-
zcne dient een spoedprocedure te worden gevolgd 
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De laatste Commissie voc rstellen voor de interne 
quotaverdeling zi:'r. veer ïïrderiand uiteindelijk 
aanvaardbaar. Exclusieve zones vrorderi afgewezen. 
Een probleem dat dringend oplossing behoeft is de 
controle op de vangsten. Naast de quota zou een 
vergunningensysteem aanvaardbaar ziin, sits dit 
een communautair karakter heeft. 3e controle 
zelf blijft een nationale verantwoorde!!ikheid 

~200 m i 3 I s o m d a t deze gebonden is aan Ge nationale^zones. 
Om die reden is ook aanvaardbaar dat de melding 
van het in- en uitvaren van die zones door sche
pen van derde landen genotificeerd wordt aan de 
betrokken Lid-Staat mits eerst vaststaat dat dit 
om administratieve redenen geschiedt en de natio
nale zones geen element in het beleid zelf zullen 
vormen. De bijzondere aandacht van de R.E.Z. 
wordt gevestigd 00 deze laatste alinea van de 
conclusie. 

1 . 2 . Portugal 

In een gesprek ter voorbereiding van_.de rondreis van 
de Portugese Premier Soars langs de EEG hoofdsteden zouden 
de Raadsleden van gedachten kunnen wisselen over mogelijke 
reacties op een Portugees toetredingsverzoek. 

In afwachting van een advies van de Europese Com
missie kunnen slechts voorlopige reacties door 
de Lid-Staten worden gegeven. 

Evt. zou de bereidheid kunnen worden geïndiceerd 
om aan Portugal het perspectief te bieden van 
een toetreding, op langere termijn. 

Op de kortere termijn lijkt een Portugese toe
treding niet opportuun, omdat"deze de Portuge
se economie op een te hoge proef zou stellen. 

Een interne overweging voor de EEG is ook, dat 
hierdoor de cohesie en de slagvaardigheid 
van het beleid in gevaar worden gebracht. 

Om die redenen wordt eerder gedacht aan een 
voorfase vóór de toetreding. Over de inhoud 
van die fase zouden de onderhandelingen in een 
vroeg stadium kunnen beginnen. 

B.Z. zal een nota maken voor een .interdepar
tementaal overleg over dit onderwerp. 

De bijzondere aandacht van de REZ wordt or> dit 
onderwerp gevestigd. 

'•3- Mashrak/lsraël 

De akkoorden met deze landen zullen op 18 januari worden 
ondertekend. 

http://van_.de


Het betreft de uitv/erking van een financieel protocol 
met Griekenland, waarover in de EEG in grote lijnen reeds 
overeenstemming was m.n. inzake de totale hulp nl. 
280 min. R.E. 

Nederland zal dienen te bevorderen dat dit 
vraagstuk zo spoedig mogelijk en zo nodig op 
politiek niveau wordt afgedaan. De looptijd^ 
zou tot' 31 oktober 1981 gaan. In de eerste jaren 
van de looptijd zou een versneld uitgavenrhytme 
gelden. Een Commissievoorstel om de leningen 
tegen marktvo Jrwaarden na ondertekening en op 
voorlopige basis, dus nog vóór ratificatie, te 
verstrekken, kan worden ondersteund. 

Van de kant van de Minister voor'Ontwikkelings
samenwerking zal overleg gevoerd worden met het 
Ministerie van Financien over de toerekening op 
de begroting. 

Japan 

In de Interdepartementale Raad voor de Handelspolitiek 
van 7 januari is op basis van een nota van 4 januari over 
de relatie EEG-Japan gesproken. 

Het komt noodzakelijk voor te overwegen op welke wijze • 
Japan meer bij het overleg en de gedachtenvorming der ge
ïndustrialiseerde landen kan worden betrokken. 

De Coördinatie Commissie maakt de conclusies 
van de I.R.H.P. na een discussie tot de hare, zodat deze -
enigszins aangepast - nu als volgt luiden: 

l 
Op het hoogste politieke niveau dient een ver
tegenwoordiging van de EEG-Raad van Ministers 
en de Europese Commissie aan de Japanse Rege
ring duidelijk te maken dat een voortgezette 
ongebreidelde expansie van de Japanse export 
naar de EEG, gezien de desastreuse consequenties 
op sociaal en politiek vlak, niet aanvaardbaar 
is. 

Uitgangspunt van het gesprek zal zijn dat in het 
wederzijdse belang op korte termijn gezamenlijk 
een oplossing dient te worden gevonden. "Daarbij 
zal niet alleen de Japanse export maar cok de 
import in Japan ter sprake komen. 

, Het dreigen met concrete tegenmaatregelen is 
I thans niet aan de orde. V/el zou, voor het geval 

onverhoo-pt het beroep van O P EEG op Japan geen 
willig oor zou vinden, intern reeds nu moeten 
worden bezien welke mogelijkheden er zijn voor 
eventuele maatregelen van de zijde van de EEG. 

Cm opkomende moeilijkheden van handelspolitieke 
aard te bespreken zouden formele of niet formele 
regelingen kunnen worden getroffen voor een per
manente Dialoog, naar analogie van hetgeen t.a.v. 
de V.S. in de praktijk is gegroeid, resp. t.a.v. 
Canada is overeengekomen. 



Voor de langere termijn zou onderzocht moeten 
v/orden of het mogelijk is een instrumentarium 
te ontwikkelen, dat een slagvaardig optreden van 
de Gemeenschap voor de behandeling van dit soort 
problemen verzekert* 

C »I «5• S 
Het politiek belang van een goede voortzetting van de 
C.I.E.S. blijft onverminderd. 

In de Raad dient Nederland te insisteren, dat de 
Gemeenschap zich tijdig voorbereidt op hervatting 
van het overleg in Parijs en m.n. op een vruent-
bare ministeriële conferentie. De E.E.G. dient 
daar constructief te kunnen zijn met tegemoet
komingen m.n. op het gebied van de'schulden, de 
grondstoffen en de koopkracht. 

Het is de vraag welk soort van EEG-overleg 
optimaal voorkomt met het oog op die voorberei
ding. Het ambtelijk sectoroverleg lijkt 
minder geschiKX, omdat daar een te weinig "poli
tieke benadering mogelijk blijkt. In de Raad is 
het echter, wegens tijdsgebrek, moeilijk 
een evt. politieke bereidheid in "technische" 
termen te vertalen. In de REZ zou van gedachten ku 
nen v/orden gewisseld over de verder te-volden prc~ 

cedure. 
Euro-Arabische Dialoog 

Nederland kan medewerken aan aanvaarding van een 
resolutie, die o.ra. voorziet in een medefinan
ciering van activiteiten in de Euro-Arabische 
Dialoog ten laste van de Gemeenschapsbegroting. 
Wanneer de begroting 1978 aan de orde komt, 
zal daarop voor dit doel een aparte post 
"Euro-Arabische Dialoog" moeten komen. 
Hiermede wordt beoogd, dat deze activiteiten 
niet ten laste van de post "hulp aan niet-geassc-
cieerde ontwikkelingslanden" komen. 

Kader overleg is nodig, in een later stadium, 
over de opvatting van de kant van de Minister 
voor Ontwikkelingssamenwerking, dat de Nederlandse 
bijdrage, v.z.v. vallend onder het ontwikkelings
plafond, ten hoogste 100.000 R.E. kan bedragen. 

A.C.S. - L.G.0. 
Ket betreft de financiële gevolgen van de toetredingen 
tot de Lcmé fionvRnti p van p^pop?. Nieuw Guinea en van 
Suriname. 

Inzake Papoea Kieuw Guinea kan Nederland akkoord 
gaan met verhoging van het E.O.F. met totaal 
25 min. R.E. Nederland zal nagaan in hoeverre ook 
andere Lid-Stat en van mening zijn, dat een deel var 

de financiering daarvan r.iex zonder meer uit aflos
singen en renten i.v.m. het 4e E.O.P. kan ge
schieden. I 



Deze komen nl. rechtens aan de nationale 
schatkist toe. Hocht hiervoor geen steun worden 
gevonden, dan kan ook van onze kant op 
ad- hoe basis met deze financiering worden inge
stemd. 
Voor wat Suriname betreft zal opnieuw contact 
met Paramaribo worden opgenomen. Indien onze 
oorspronkelijke benadering het niet haalt, en Su
riname 1Ö*S van het bedrag dat het "meeneemt" moet 
afstaan voor regionale projekten, zou nog kunnen 
worden gepoogd, dat de Commissie uitdrukkelijk ' 
verklaart^ rekening te zullen houden met de ver
klaring van de Raad van 12 november 1974 inzake d 
betrekkingen met Suriname. Mocht ook dat niet ge
lukken, dan zal Nederland zich bij de meerder
heid moeten aansluiten. 

Het belangrijkste is, dat Suriname1s toetreding 
tot Lomé nu spoedig wordt verwezenlijkt* 

Regionaal Fonds 
Het betreft het verslag over 1975. 

Nederland kan kennisnemen van het verslag en de 
nieuwe Commissie aansporen haar voorstellen 
. voor het nieuwe Fonds spoedig aan de Raad te . 
doen toekomen. 

J.E.T» 
Staatssecretaris Brinkhorst zal met de Britse Minister 
Kaufman de opportuniteit bespreken van overleg in b.v. 
de liminaire zitting van de Raad over dit onderwerp. 
Vliegtuigbouwindustrie 
De Coördinatie Commissie heeft een eerste gedachtenwisse-
ling gewijd aan de samenwerking in de Europese vliegtuig
bouwindustrie n.a.v. het actieprogramma van de Europese 
Commissie op dit gebied. 
In het licht van de discussie zal de nota worden aangepast 
Aan behandeling van dit onderwerp zal eind'.februari 
een speciale REZ kunnen worden gewijd. 
Diversen 
In het Monetair Comité zal het politiek probleem worden be
sproken van het lidmaatschap van nationalistisch China 
van het I.LI.F. Nederland dient te blijven aandringen op het 
innemen van de plaats van China (Taiwan) deer dc Volks
republiek China^. 
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